

FORENINGEN RIO MIRA

Møde nr. 29 i Gruppen for Fysisk Planlægning (GfFP) den 7. marts 2017, kl. 16.00-19.00

Sted: Hoffmeyersvej 63, st.th., 2000 Frederiksberg

Deltagere: Ole J. (administrationsgruppen)(OJ), Hans Kristian (byggegruppen)(HK), Kurt (landskabsgruppen)(KP), Beth (inventargruppen) (BH), Karin R (optagegruppen)(KHR), Karin WT (IT-gruppen og kulturgruppen)(KWT) og Jørgen L. (administrationsgruppen/ kasserer)(JL)

Afbud: Ole Kristiansen (IT-gruppen) (OK)

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af referent
3. Godkendelse af referat nr. 28 af 6. september 2016
4. Mødeorientering
5. Status fra de enkelte grupper
6. Eventuelt

Referat nr. 29 – vedtagelser er anført med *kursiv*

Ad. 1	Valg af dirigent <i>Ole Jørgensen blev valgt</i>
Ad. 2	Valg af referent <i>Jørgen Lycke blev valgt</i>
Ad. 3	Godkendelse af referat nr. 28 fra 6. september 2016 OJ gennemgik kort indholdet af referatet, hvorefter <i>referatet blev godkendt.</i>
Ad. 4	Mødeorientering <u>Følgende møder er planlagte:</u> Administrationsgruppen 21.03.2017 kl. 18.00 hos Ole J. Fællesmøde 22.04.2017 kl. 14.00 i Christianshavns Beboerhus Byggegruppen 10.05.2017 kl. 16.00 hos B og O Byggeindustri Landskabsgruppen 03.09.2017 i Strøby Ladeplads Inventargruppen 12.08.2017 hos Helle og Kjeld, Vester Skjerninge Kulturgruppen først i maj hos KWT IT-gruppen, nyt møde ej aftalt Optagegruppen efter behov

Ad. 5	Status fra de enkelte grupper <u>Administrationsgruppen:</u> a. OJ meddelte, at han træder ud af A-gruppen i forbindelse med det kommende fællesmøde. Nogle personer som mulige emner til A-gruppen blev foreslået og OJ tager kontakt til dem og undersøger interessen for eventuelle opstillinger. b. A-gruppen arbejder på oplæg til fællesmødet omkring optjening af tilstrækkelig kapital til igangsættelse af renoveringen af Langhuset. c. A-gruppen arbejder også på et forslag til tegningsregler for Foreningen i forbindelse med indgåelse af større forpligtelser. Disse skal indføres i vedtægterne i stil med, hvad der tidligere har stået. d. Det blev foreslået, at A-gruppen sørger for at både det godkendte budget, samt det senest afsluttede regnskab offentliggøres på hjemmesidens interne del. e. JL gennemgik økonomien, herunder specielt hvad der er overført til grupperne fra regnskabsåret 2016 til brug i 2017. f. JL fortalte endvidere at kalenderen på hjemmesiden ikke fungerer efter hensigten, idet den ikke sender fakturaer til medlemmerne samt til kasserer i forbindelse med at ophold føres ind i kalenderen. KWT kontakter Thomas Møller herom. <u>Landskabsgruppen:</u> a. Oliveiros er begyndt at slå sletten. b. Helder renser op i Mesinha-dalen. c. Jorden indtil terrassen bag Hovedhuset udjævnes. d. Det store træ i trekanten ved Hovedhuset skæres op, da der er begyndende råd i det. Det er blevet usikkert at kravle i. <u>Overvejelser vedrørende fremtidige opgaver:</u> e. Nedgangen til Kildedalen forsøges gjort lettere farbar for alle f. Overvejelser omkring en arbejdslejr med hovedsigte på de husnære beplantninger. g. Etablere en beplantning af mandeltræer i trekanten ved Hovedhuset. <u>Optagegruppen:</u> a. John Christensen (009) udmeldt pr. 31.12.2016 b. Inga Galamba (155) udmeldt pr. 31.12.2016 c. Bente Elkjær (124) har overtaget Johns medlemskab pr. 1.1.2017 d. Vibeke Vindeløv (210) indmeldt pr. 1.1.2017 e. João Galamba (119) udmeldt pr. 31.3.2017 f. Bente Elkjærs (124) parmedlemskab udløber 31.3.2017 g. Lykke Bangsgaard (211) indmeldt pr. 1.4.2017 Gruppen mangler således pr. d.d. at optage et nyt medlem. <u>Byggegruppen:</u> a. Byggeriet af maskinhuset er stadig ikke igangsat, da fredningsmyndighederne endnu ikke har godkendt projektet.
--------------	---

	b. Kontrollen af vandmåleren sættes i system snarest – ved tomgang på farmen bør der lukkes for vandet ved hovedhanen. c. Ombygningen af køkkenet i Porcos igangsættes efter aftale mellem inventar- og byggegruppe. d. Der indhentes overslag fra en entreprenør på tagprojektet på Langhuset. <u>Kulturgruppen:</u> a. Karin og Finn registrerer kulturelt og historisk materiale, som samles på reoler i Casa Portuguêsê b. KWT skitserede løst programmet for jubilæumsfesten <u>Inventargruppen:</u> a. Der skal indkøbes divers småting til køkkenerne, herunder er der konstateret, at der mangler dybe bradepander til nogle af ovnene. b. Der skal indkøbes nye senge til gl. kontor, hvis Ikea i Loulè nu åbner. c. Hovedhusloftet er blevet ryddet op, og der er taget billeder af bagage og ting uden navn. Disse billeder ønskes lagt på hjemmesiden, så folk kan reagere, hvis der er ting iblandt, som de ønsker bevaret. d. Gruppen har også et ønske om, at papirlogbøgerne fra de enkelte huse får et nyt liv på hjemmesiden, hvor alle kan se dem, uden at skulle opsøge 5 forskellige huse for at blive opdateret. <u>IT-gruppen:</u> a. Gruppen arbejder med forskellige tekniske detaljer ved hjemmesiden, herunder bemærkes: Pkt. f – A-guppen Pkt. b og c - Inventargruppen
Ad. 6	Eventuelt • Næste møde blev aftalt til 6. september 2017 kl. 16.00 på Hoffmeyersvej 63 st.th., 2000 Frederiksberg hos KWT • Jubilæum i Portugal fejres den 8. april 2017 • Fællesmøde den 22. april 2017
	JL 17.03.2017